



التاريخ: 2020/07/29

الإشارة: FTA/DGO/129-07/2020

Dear Registered Tax Payer,

Subject: Suspension of tax settlement facility upon Import according to the reverse charge mechanism.

In reference to Federal Law No. (7) Of 2017 regarding tax procedures and Cabinet Resolution No. (36) Of 2017 regarding the executive regulations of the law, and Federal Decree No. (8) Of 2017 regarding value-added tax and Cabinet Resolution No. (52) For the year 2017 regarding the executive regulations of the decree-law

Please note that there are amounts that are overdue by you in favor of the Federal Tax Authority (hereinafter referred to as the "Authority") and have not been paid till date, regardless of the FTA's continuous efforts to follow up on settling your dues. This is a direct violation of the tax laws enforced in the UAE. Therefore, the authority decided to stop the facility to declare the value-added tax under the reverse charge mechanism when importing goods according to the provisions of Article (48) of Federal Law Decree No. (8) Of 2017, and by that, you are required to pay the tax on the import of goods in cash before customs clearance of the goods

Therefore, to avoid suspension and to reactivate the reverse charge mechanism facility, you must settle all the dues owed to the authority before the end of August 2020 through your eservice account, and send an email to the following address: enforcement@tax.gov.ae with proof of payment, where the FTA will inform you of the Bank Guarantee Value to be submitted to the Authority in order to reactivate.

In case of future failure of settling all the dues which are owed to the authority, the authority will suspend the facility of reverse charge mechanism on imports, and the authority retains the rights to all legal procedures to collect the amounts due, while charging you all fees, expenses and litigation risks.

Federal Tax Authority

المحترمين،،،

السادة المسجلين

تحية طبية وبعد،،،

إيقاف خاصية سداد الضريبة عند الاستيراد وفق آلية الاحتساب العكسي

وبالإشارة إلى القانون الاتحادي رقم (7) لسنة 2017 في شأن الإجراءات الضريبية وقرار مجلس الوزراء رقم (36) لسنة 2017 في شأن اللانحة التنفيذية للقانون، وإلى المرسوم بقانون اتحادي رقم (8) لسنة 2017 في شأن ضريبة القيمة المضافة وقرار مجلس الوزراء رقم (52) لسنة 2017 في شأن اللائحة التنفيذية للمرسوم بقانون.

حيث ترصد بذمتكم مبالغ ضريبية وغرامات لصالح الهيئة الاتحادية للضرائب، وعلى الرغم من تواصل الهيئة معكم بشكل مستمر لسداد هذه المبالغ الا انكم امتنعتم عن سداد هذه المبالغ المستحقة دون عذر أو مبرر قانوني.

لذلك فقد قررت الهيئة إيقاف خاصية سداد الضريبة عند استيراد السلع وفق آلية الاحتساب العكسي التى تم منحها لكم، وذلك استنداداً لأحكام المادة (48) من المرسوم بقانون اتحادي رقم (8) لسنة 2017 في شأن ضريبة القيمة المضافة. مما يستوجب عليكم سداد الضريبة على استيراد السلع نقداً قبل الإفراج الجمركي عن السلع.

في حال رغبتكم تفادي إيقاف الخاصية وإعادة تفعيلها على حسابكم، يجب سداد المبالغ المستحقة بذمتكم في موعد أقصاه نهاية شهر أغسطس 2020 في حسابكم الضريبي على منصة الخدمات الالكترونية وإرسال بريد الكتروني على العنوان التالي: enforcement@tax.gov.ae يغيد بسداد جميع المستحقات المترتبة عليكم، وسيتم إبلاغكم في شان قيمة الضمان البنكي المطلوب إيداعه لدى الهيئة حتى يتم إعادة تفعيل خاصية الاحتساب العكسى لكم.

وفي حال عدم التزامكم بسداد المبالغ الضريبية والغرامات في أي فترة قادمة، سيتم إيقاف الخاصية على حسابكم. مع احتفاظ الهيئة باتخاذ كافة الإجراءات القانونية لتحصيل المبالغ المستحقة و تحميلكم كافة الرسوم و المصاريف و مخاطر التقاضي.

الهيئة الاتحادية للضرائب

